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Bijlage: 0 Onderwerp: Advies vergaderstukken AB vergadering WFA 

    

Agendapunten Advies Advies aan het college Argumenten 

1. Opening en Mededelingen    

2. Verslag AB 28-11-2018 Vaststellen Vaststellen  

3. Reactie op zienswijze 

gemeente Hoorn op 

begroting 2019 

De conclusie van het Dagelijks 

Bestuur over te nemen en niet tot 

doorlichting van de bedrijfsvoering 

over te gaan.  

De gemeentelijke bijdrage is met de 

begroting 2019 verhoogd. De 

Gemeenteraad van Hoorn heeft 

gevraagd om een doorlichting van 

de bedrijfsvoering van het WFA om 

inzicht te krijgen in eventuele 

mogelijkheden tot verbeteren van 

de efficiency binnen het WFA.  

Het Dagelijks Bestuur heeft 

onderbouwd waarom zij dit niet 

noodzakelijk vinden.  

De conclusie van het Dagelijks 

Bestuur over te nemen en niet tot 

doorlichting van de bedrijfsvoering 

over te gaan   

De verhoging van de gemeentelijke 

bijdrage wordt veroorzaakt door de 

realisatie van het e-depot. Hier is 

heldere besluitvorming aan vooraf 

gegaan.  

Gelet op de eerder doorgevoerde 

structurele bezuiniging van 10% op 

de bedrijfsvoering is er momenteel 

geen directe aanleiding om aan te 

nemen dat hier nog ruimte in zit.  

4. Kader nota 2020 Vaststellen Vaststellen De gemeenteraad heeft op 28 

februari ingestemd met een 

positieve zienswijze op de 

Kadernota 2020. De aandacht die de 

Raad heeft gevraagd voor het  

toegankelijk maken van particuliere 

archieven komt terug in het nieuwe 

beleidsplan.  
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5. Stand van zaken eDepot Ter kennisname Wordt mondeling toegelicht Geen stukken 

6. Stand van zaken beleidsplan 

WFA 2019-2022 

Het concept plan is bij de agenda 

gevoegd. Het ligt nog niet ter 

besluitvorming voor. Het plan is vrij 

compleet en straalt ambitie uit. Met 

de jaarplannen kan het bestuur 

goed op voortgang sturen.  

Het is op 1 maart toegelicht bij de 

Gemeentesecretarissen. Op vragen 

van onze GS heeft WFA aangegeven 

de achterstanden op particuliere 

archieven te willen aanpakken met 

minimale, maar wel structurele 

inzet.   

Kan het WFA de achterstanden 

kwantificeren en per jaar 

rapporteren over de voortgang? Zo 

kan het bestuur dit volgen en 

bepalen of dit een voldoende 

maatregel is.  

Nog niet ter vaststelling. De 

aandachtspunten van onze Raad 

worden meegenomen. 

Het concept beleidsplan geeft 

ruimte aan de aandachtspunten die 

de Raad heeft meegegeven bij het 

afgeven van de zienswijze bij de 

Kadernota 2020.  

Via het Algemeen Bestuur vragen 

wij nu om een verder kwantificering 

en monitoring.  

7. Rondvraag    

 


